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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 5.11.2015 
 

 

 

     Poslanci          Neposlanci 

Prítomní členovia komisie:  1. MUDr. Miroslav Halapin  1. MVDr. Július Selecký                                  

2. Ing. Gejza Gore                             2. Ing. Vladimír Besler           

3. Ing. Marián Kolesár                

                4. Jozef Fáber                        

   

 

Neprítomní členovia komisie:                                                           1. Ing. Peter Bobík    

            

                                                         

 

Ostatní prítomní:                          1. Ing. František Feďák 

      2. Mgr. Viera Mokáňová  

                3. Mgr. Peter Sovák  

                                                                                                          4. PhDr. Marek Čiţmár 

                                                                                                          5. Ing. Sabaková Iveta    

     

 

 

 

     

Priebeh rokovania: 

 

1. Rozpočtové opatrenie č. 3. zmeny rozpočtu na rok 2015 – materiály boli zaslané elektronickou 

poštou.  

Poslanec  Ing. Gore k jednotlivým funkčným klasifikáciám mal nasledovné výhrady a pripomienky: 

06.1.0.  – Rozvoj bývania  – vyjadril nesúhlas so zníţením  výdavkov na technickú vybavenosť 

a výkup pozemkov pre IBV – západ, jednak z dôvodu toho, ţe na uvedené výdavky sú vyčlenené 

v rozpočte finančné prostriedky Fondu rozvoja bývania a jednak z toho, ţe riešenie prípravy výstavby 

rodinných domov je prioritou poslancov za politické hnutie Trebišov Nahlas.  

 08.2.0. – Kultúrne sluţby – pamiatková starostlivosť – nesúhlasil so zníţením výdavkov na 

nasvietenie rímskokatolíckeho kostola, nakoľko na uvedené výdavky sú vyčlenené v rozpočte finančné 

prostriedky Fondu rezerv a v prípade, ţe uvedená akcia nebude zrealizovaná v roku 2015 

v záverečnom účte sa prostriedky presunú do nasledujúceho rozpočtového roka .   

 

Poslanec Ing. Kolesár k jednotlivým funkčným klasifikáciám mal nasledovné výhrady a pripomienky: 

 06.4.0 – Verejné osvetlenie – navrhol zníţiť v rozpočte výdavky na spoluúčasť vo výške 

neoprávnených výdavkov t.j. 19 130,90 EUR  a jednať s vysúťaţeným  dodávateľom o zníţení 

celkovej ceny diela o uvedenú čiastku.  
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Predseda fin. komisie MUDr. Halapin – vzhľadom na uvedené pozmeňovacie návrhy a pripomienky  

poslancov navrhol riešiť zmenu rozpočtu na úkor prebytku t.j. jeho zníţením. Všetci prítomní  členovia 

finančnej komisie s uvedeným návrhom súhlasili. 

 

2. Práčovňa a čistiareň, s.r.o. Trebišov v likvidácii  – materiály boli zaslané elektronickou poštou.  

Finančná komisia po podrobnom oboznámení sa s priebehom likvidácie, prerokovaní dôvodovej 

správy a zváţení všetkých argumentov a dôsledkov súhlasí s úpravou výšky poskytnutej návratnej 

finančnej výpomoci vyčíslenej v konečnej správe o priebehu likvidácie v súlade s predloţeným 

návrhom likvidátora.    

 

3. Rôzne 

– Ţiadosť o poskytnutie dotácie z Environmentálneho fondu na realizáciu projektu „Obnova obalových 

konštrukcii MŠ Mier, Hviezdoslavova ulica, Trebišov“. – materiály boli zaslané elektronickou poštou.  

Ústnu informáciu a odpovede na vznesené otázky podala Ing. Sabaková. Finančná komisia uvedenú 

informáciu zobrala na vedomie. 

 

– Zoznam verejných obstarávaní, ktoré je potrebné realizovať do konca roka 2015 – materiál 

v tabuľkovej podobe bol odovzdaný pre začiatkom rokovania finančnej komisie.  

Poslanec Ing. Kolesár ţiadal aby mestský úrad predloţil materiál, v ktorom bude podľa jednotlivých 

metód verejného obstarávania uvedené, pri akých parametroch sú moţné alternatívy, o výbere ktorých 

môţe rozhodovať obstarávateľ. Pri kaţdej zákazke na ktorú je potrebné vykonať verejné obstarávanie 

v rozhodovacej kompetencii MsZ bude poslancom predloţený návrh na rozhodnutie o metóde 

obstarávania a o uvedených parametroch. Ostatní členovia komisie za politické hnutie Trebišov Nahlas 

s uvedenou poţiadavkou súhlasili.   

 

4. Diskusia 

Poslanec Faber – vzniesol poţiadavku aby sa v čo najkratšej moţnej dobe predloţili členom finančnej 

komisie východiska rozpočtu na rok 2016 jak v príjmovej tak aj vo výdavkovej časti a tieţ priority 

vedenia vo výdavkovej časti. 

Poslanec Ing. Gore – ţiadal predloţiť v tabuľkovej podobe príjem finančných prostriedkov z výnosu 

daní z príjmov FO tzv. podielových daní za rok 2015 s porovnaním s rokom 2014.   

 

  

Zapísal: Ing. František Feďák, tajomník komisie 

 

Schválil: MUDr. Miroslav Halapin, predseda komisie 


